
Dobrý den,

vzhledem k tomu, že nikdo nereagoval na můj neveřejný e-mail, tak žádám tedy oficiálně podle zákona č.
106/1999 Sb.,
o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů o tuto informaci:

Kdo rozhodl, že se vedení města bude prezentovat komerčními články za veřejné peníze?

Karla Maříková
poslankyně PS PČR a zastupitelka města


